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PROTOKÓŁ NR VII/2021 

POSIEDZENIE  

KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, ROZWOJU I GOSPODARKI 

Z DNIA 02 LIPCA 2021 R. 

Dnia 02 lipca 2021 roku o godzinie 10:00, w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się posiedzenie 

Komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki w celu omówienia bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie gminy. W spotkaniu uczestniczył Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy 

Krzemieniewo oraz Pan Maciej Serwatka - Aspirant Sztabowy Policji. Posiedzeniu przewodniczył 

Leszek Kruk – Przewodniczący Komisji. 

Przewodniczący Komisji Leszek Kruk zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Omówienie stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości 

Leszek Kruk - Przewodniczący Komisji, otworzył posiedzenie witając wszystkich zgromadzonych. 

Obecni byli wszyscy członkowie komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący przeszedł  

do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący poinformował, że projekt protokołu z poprzedniego posiedzenia był do wglądu  

w Biurze Rady. W związku z powyższym zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi co do protokołu. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

Protokół Nr VI/2021 z dn. 02 czerwca 2021 r. został poddany pod głosowanie. W głosowaniu udział 

wzięli wszyscy członkowie komisji.  

Protokół Nr VI/2021 z dn. 02 czerwca 2021 r. został zatwierdzony jednogłośnie 
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Ad.3. Omówienie stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego ba terenie gminy. 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu Panu Maciejowi Serwatce – Aspirantowi Sztabowemu Policji, 

prosząc o przedstawienie informacji w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

gminy. W pierwszej kolejności zaznaczył, że na terenie gminy Krzemieniewo, przy ul. Spółdzielczej 

znajduje się Zespół Dzielnicowych w Krzemieniewie. Kolejno przedstawił strukturę organizacyjną. 

Teren gminy Krzemieniewo został podzielony na dwa rejony służbowe tj. Rejon I (Bielawy, Brylewo, 

Drobnin, Grabówiec, Kociugi, Lubonia, Mierzejewo, Oporówko, Oporowo, Pawłowice) i Rejon II 

(Belęcin Nowy, Belęcin Stary, Bojanice, Garzyn, Górzno, Hersztupowo, Karchowo, Krzemieniewo, 

Zbytki). Za każdy z rejonów odpowiedzialny jest odpowiednio st. asp. Marcin Skrzypczak oraz asp. szt. 

Daniel Jakubczak. Pan Maciej zaznaczył, że gmina Krzemieniewo jest gminą bezpieczną, w której 

mieszkańcy nie tylko nie są agresywni ale również należą do osób tolerancyjnych. Niemniej jednak 

zdarzają się pojedyncze przypadki zdarzeń przestępczych lub sytuacje wymagające nałożenia mandatu 

karnego. Pan Maciej dodał, że sporządza się sprawozdania w różnych rozliczeniach czasowych. 

Przedstawił również analizę stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy, która 

wywołała dyskusję. Nadmienił, że bardzo często legitymuje się osoby, w celu ewentualnego ujawnienia 

osoby poszukiwanej lub w celu prewencyjnym, np. osób z innych gmin czy miejscowości, by te nie 

czuły się anonimowe. Podczas posiedzenia wyjaśniona została również procedura zakładania tzw. 

Niebieskiej Karty. Pan Maciej również omówił działanie dwóch narzędzi, tj. aplikacji „Moja Komenda” 

która jest narzędziem zapewniającym szybki dostęp do informacji o adresach i numerach telefonów 

obiektów policyjnych oraz kontakt ze wszystkimi dzielnicowymi na terenie kraju oraz opowiedział  

o Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa, która zapewnia mieszkańcom łatwiejszy kontakt  

ze służbami odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo bowiem można łatwo i anonimowo zgłosić sytuacje 

w swoim otoczeniu, które uważa się za niebezpieczne. Poproszono również o omówienie przebiegu 

pracy w czasie pandemii, która w pewnym stopniu przeorganizowała działania Policji. Pan Maciej 

zgodził się, że w czasie, w którym ponad 300 mieszkańców znalazło się na kwarantannie, dzielnicowi 

głównie doglądali osób będących na kwarantannie lub na izolacji domowej. Radni dopytywali czy były 

przypadki, w których nie zastano osoby objętej kwarantanną. Były takie przypadki. Omówiono również 

procedurę z tym związaną. Radni zapytali o poziom narkomanii na terenie gminy. Pan Maciej wyjaśnił, 

że nie na terenie gminy nie ma do czynienia z narkomanią ani z handlem narkotykami. Powrócono do 

kwestii Krajowej Mapy Zagrożeń, która była wykorzystywana przez użytkowników w sposób 

niepoprawny, tzn. zaznaczano miejsca zagrożeń, które nie miały miejsca. Pan Maciej dopowiedział, że 

w związku z niepoprawnym użytkowaniem Krajowej Mapy Zagrożeń, została rozesłana informacja o 

tym, że użytkownicy, którzy będą wprowadzać Policję w błąd zostaną ukarani grzywną. Poddano pod 

dyskusję kwestie przekraczania prędkości przez kierowców na terenie gminy. Wójt przypomniał, że na 

terenie gminy pojawiły się radarowe wyświetlacze prędkości, które jego zdaniem działają na 

wyobraźnię kierowców. Radni zgodzili się z Wójtem. W dalszej części spotkania omówiono trudy pracy 

Policji oraz stosowane przez funkcjonariuszy środki przymusu. 
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Ad.4. Wolne wnioski i głosy. 

Radni z aprobatą przyjęli wszelkie informacje przedstawione przez Pana Macieja Serwatkę. Wyrazili 

duże zadowolenie w związku z brakiem przestępczości na terenie gminy. Radni mają nadzieję, że 

tendencja ta będzie się utrzymywać. 

Więcej uwag i pytań nie wniesiono. 

Ad.5. Zakończenie. 

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowali Wójtowi oraz Panu Maciejowi 

Serwatce za przedstawienie tematu i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym 

Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Leszek Kruk      Andrzej Banaszak 

………………………………..     ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Ochrony   (członek komisji) 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki)    

 

Mirosław Wasiółka     Bernadeta Busz 

………………………………..     ……………………………….. 

(Członek komisji)     (członek komisji) 

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

(Protokolant) 

 

 

 


